
PROTOKÓŁ NR V/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 16 lipca 2024 r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecni radny – Ł. Malinowski 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 16:00 Przewodniczący K. Kozina, który 

po przywitaniu radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Damnica 

zwołana została w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(tekst jednolity: Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) na wniosek Wójta Gminy Damnica z dnia                  

12 lipca 2024 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Prządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)      otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b)      przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040. 

5. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Zastępcy Wójta Pana Pawła Lewandowskiego          

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr V/30/2024 w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, została podjęta. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 16 lipca 2024 r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 

2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o odczytanie autopoprawki. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Damnica na 2024 r. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił uwagę na fakt, iż radni otrzymali informację, że sesja 

nadzwyczajna będzie dotyczyła tylko sprawy dotacji na zabytek kultury. Natomiast tuż przed 

rozpoczęciem sesji okazuje się, ze będą też zmniejszenia i zwiększenia budżetu. Radny 

uważa, że nie powinno być takich sytuacji, radni winni otrzymać informacje, co najmniej 

tydzień wcześniej, aby zapoznać się ze wszystkim. 



Wójt P. Obert wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym odbyło się rozstrzygnięcie przetargu 

związanego z modernizacją boisk sportowych. Pani Skarbnik zwróciła się z pytaniem, czy 

zmiany w budżecie z tym związane przedstawiamy na dzisiejszej nadzwyczajnej sesji, czy      

w terminie późniejszym za ok. miesiąc zwołując kolejną sesję. Aby nie przedłużać czynności 

w sprawie a także żeby oferent poczuł, że Gmina poważnie podchodzi do sprawy, Wójt podjął 

decyzję, aby przedstawić Radzie zmiany w budżecie z tym związane na dzisiejszej 

nadzwyczajnej sesji. 

 

Radny J. Mielewczyk wrócił się z pytaniem, czy zgodnie z przedstawionymi zmianami          

w roku bieżącym na stadionach nic nie robimy? 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, że prace będą prowadzone, tylko płatność za 

realizację będzie w 2025 roku. Gmina potrzebuje zabezpieczenia środków w budżecie do 

zawarcia umowy z wykonawcą. W dniu dzisiejszym odbyło się otwarcie ofert w 

postępowaniu przetargowym. Wiemy, że w budżecie brakuje środków na zabezpieczenie 

finansowania zadania, aby zawrzeć umowę z wykonawcą. Jest tylko jeden oferent, 

zainteresowania zadaniem nie było. Dążymy do tego, aby tę umowę zawrzeć i żeby ta 

inwestycja była realizowana. Inwestycja prowadzona będzie w formule „Zaprojektuj – 

zbuduj” więc w pierwszej kolejności prowadzone będą prace projektowe i zaczną się zaraz po 

podpisaniu umowy. Natomiast fizycznie prace budowlane prowadzone będą w przyszłym 

roku. Cała inwestycja zrealizowana zostanie w 2025 roku. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, ze rozumie kwestie związane z modernizacja stadionów 

oraz dotacją na kościół. Są jeszcze zmiany w wydatkach w działach rolnictwo i łowiectwo, 

działalność usługowa, pomoc społeczna, kultura, ochrona dziedzictwa narodowego. Jest kilka 

rzeczy, które zostały wrzucone na ostatnią chwilę a powinniśmy dostać minimum jeden dzień 

przed sesją, aby zapoznać się z tym wszystkim. Radni dostają informację dwie godziny przed 

sesją i co z tym zrobić. Radni przegłosują i jak coś wyjdzie źle będzie na radnych. 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że to o czym mówi radny M. Jędrzejewski było 

zamieszczone już w projekcie uchwały, to nie dotyczy autopoprawki. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że intencja Wójta było to żeby nie przedłużać 

czasu rozstrzygnięcia postępowania i jednocześnie nie zwoływać zbyt często sesji, aby 

Państwa radnych nie obciążać czasowo. Jest to takie techniczne rozstrzygnięcie sprawy, aby 

moc dalej procedować inwestycję. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, czego dotyczą zmiany w dziale rolnictwo         

i łowiectwo? 

 

Skarbnik D. Walczak odpowiedziała, ze zmiana dotyczy zwiększenia brakującej kwoty na 

ostateczne rozliczenie z wykonawcą za przyłącze energetyczne do modernizacji oczyszczalni 

ścieków w Damnicy. To jest kwota 8.300 zł. 

 



Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem o zmniejszenie o 2.000 zł. w dziale pomoc 

społeczna na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 

Skarbnik D. Walczak odpowiedziała, ze jest to zmiana klasyfikacji budżetowej, ponieważ 

Wójt nie może przenieść środków między działami . 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik D. Walczak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie  w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł 

Sienkiewicz, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Jędrzejewski, Kamil Stolc 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr V/31/2024 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Damnica na 2024 rok, została podjęta. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 16 lipca 2024 r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040. 

 



Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o odczytanie autopoprawki. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik D. Walczak o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik D. Walczak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie  w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł 

Sienkiewicz, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Jędrzejewski, Kamil Stolc 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr V/32/2024 w sprawie zmian                   

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Punkt 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:30 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady V nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 


